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KOMISIA ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 28.4. 2025 

so začiatkom 17.00 hod. a ukončením 18.30 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, Pri kríži 14, Bratislava. 
 
 

Prítomní: 9 
Neprítomní: 1 
Ospravedlnení: 1 
Neospravedlnení: 0 
 
Hostia : Ing. Marián Takáč - kontrolór MČ,  Mgr. Daniela Ďurkovská - riaditeľka ZŠ Sokolíkova 
  
Program zasadnutia 
Otvorenie zasadnutia komisie. 
1. Schválenie návrhu programu 
2. Informácie o počte zapísaných detí do prvého ročníka základných škôl v zriaďovateľskej pô-

sobnosti MČ Bratislava-Dúbravka pre školský rok 2025/2026 
3. Žiadosť o poskytnutie dotácie InspirelT s.r.o., - Stop kyberšikane- vzdelávacia aktivita pre ZŠ 

v Dúbravke  (6 000 €). 
4. Žiadosť o poskytnutie dotácie Centrum rodiny, n.o. – Rátajte s nami-pokračujeme ! (1 700 € )  
5. Žiadosť o dotáciu ZRPŠ pri  Základnej škole Pri kríži 11, BA – Čo je OLYMPIZMUS ? 

(1 600 €)  
6. Žiadosť o dotáciu OZ Komunitná záhrada Dražická – Záhrada, ktorá učí (1 550 €) 
7. Aktuálne informácie o škole ZŠ Sokolíkova 2, BA  - pani  riaditeľka Mgr. Daniela Ďurkovská.  
8. Rôzne 
Ukončenie zasadnutia komisie. 
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K bodu č. 1 
Komisia schválila program so zmenami : presunula bod rokovania č. 7 ako bod č. 2  a bod č.2 ako 
bod  3, čím došlo k posunu jednotlivých bodov programu. 

   
Hlasovanie :       Prítomní : 9                 Za : 9               Proti : 0                 Zdržal sa : 0   
 
K bodu č. 2 
Riaditeľka ZŠ Sokolíkova Mgr. Daniela Ďurkovská informovala o uskutočnených projektoch 
a aktivitách na škole a o víziách a napredovaniu školy v blízkej budúcnosti. Komisiu oboznámila 
i o uskutočnených prácach z rozpočtu školy i z rozpočtu mestskej časti v rámci opráv 
a zveľaďovaní priestorov školy ( opravy toaliet, výmena PVC podlahy, nové vybavenie tried .....). 
Informovala i o uskutočnenom preškolení i názornej ukážke, ako zabezpečiť bezpečné prostredie 
v školách v prípade mimoriadnej udalosti. Ďalej pani riaditeľka vzniesla požiadavku na zvýšenie 
a doplnenie počtu smetných košov do areálu školy. 
Stanovisko komisie: Predseda a ostatní členovia komisie vyslovili poďakovanie za kvalitnú prácu 
celému kolektívu školy. Komisia zobrala informácie na vedomie. 
 
Hlasovanie :       Prítomní : 9                 Za : 9               Proti : 0                 Zdržal sa : 0   
 
    
K bodu č. 3 
Vedúca oddelenia školstva informovala o priebehu zápisu detí do prvého ročníka základných škôl 
v mesiaci apríl do nového školského roku 2025/2026. Podaných elektronických žiadostí bolo 502, 
z toho počtu sa predpokladá cca 50 odkladov (deti budú pokračovať v predprimárnom vzdelávaní 
v MŠ) a cca 135 žiadostí bolo z mimo rajónu  mestskej časti. 

Informovala tiež o zápise do materských škôl v mesiaci máj. Predpokladá sa, že asi 300 až 350 detí 
sa bude  môcť prijať pre školský rok 2025/2026. 

Stanovisko komisie : Komisia školstva zobrala informácie na vedomie. 
 
Hlasovanie:         Prítomní :   9           Za  :  9         Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
K bodu č. 4, 5, 6 a 7  
Členovia komisie sa rozhodli presunúť všetky štyri žiadosti o dotácie na rokovanie nasledujúcej 
komisie, ktorá sa uskutoční v mesiaci máj cca 19.5.2025 o 17:00 hod.  
Stanovisko komisie : Komisia školstva súhlasí s presunom žiadostí o dotácie na rokovanie 
najbližšej komisie. 
  
Hlasovanie:         Prítomní :  9           Za  : 9        Proti : 0       Zdržal sa : 0 
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K bodu č. 8 - Rôzne 
-Informácia o úspešnom zabezpečení a doplnení výpočtovej techniky na základné školy z MŠVaV 
SR v rámci projektu z eurofondov – spolupráca s poslancom PhDr. Štefanom Macejákom, PhD. 
- Informácia o projekte „Deti–deťom“ zbierka hračiek, ktorá bude prebiehať na základných a 
materských školách v MČ Bratislava-Dúbravka. 
Stanovisko komisie : Komisia školstva zobrala informácie na vedomie. 
 
Hlasovanie:         Prítomní :  9           Za  : 9        Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Marta Jurkovičová                        Overil: Mgr. Marián Podrazil v.r 
   tajomník komisie     predseda komisie 
  
V Bratislave, dňa  5.5.2025 


